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Christian, Asta, Søren 

 
1. Nyt fra elevrådet (Tobias/Søren) 

(10 min) 
 

 
Elevrådet er startet et projekt sammen med PLC (Pædagogisk Lærings 
Center), hvor de ved hjælp af skolens lasercutter og folieskærer skal 
udsmykke skolen med forskellige memes mv. 
 
Madboden er desværre lukket på grund af Covid-19 restriktioner. 

 

 
2. Udviklingsplan 2021-23 (Tommy) 

(15 min) 
 

 
Tommy redegjorde for arbejdet med skolens udviklingsplan samt 
hvordan personalegruppen arbejder med skolens visioner. 
Herunder også tidsplanen samt hvordan der parallelt arbejdes med 
øget medarbejderinddragelse og involvering af SKB. 
 
I arbejdet med skolens visioner er det tiltænkt, at det allerede skal 
have en afsmittende effekt på næste skoleår. Der er sat som ramme, 
at visionen skal falde i feltet mellem folkeskoleloven, skolens 
værdigrundlag og fremtidens kompetencer. 
 

 
3. Antimobbestrategi (Jesper) 

(15 min) 
 

 
Jesper gennemgik skolens antimobbestrategi, princip for trivsel, 
tillæg til antimobbestrategien vedrørende digital mobning og 
handleplan ved mobning. 
Det blev besluttet at sammenskrive de forskellige dokumenter til to 
forskellige dokumenter. 

1) Et dokument som samler alle vores dokumenter i en samlet 
antimobbestrategi,  

2) Et dokument som er målrettet mod forældre. 
 
Skolens ledelse udarbejder udkast til disse to dokumenter, som 
herefter sendes til Sille. 
 

 
4. E-sport i SFO (Carsten) 

(30 min) 
 

 
Michael, pædagogmedhjælper i SFO2, fremlagde SFO’ens brug af 
digitale medier, herunder de pædagogiske principper for brugen, 
aldersgrænser og strukturer. 
 
Efterfølgende spørgsmål fra SKB til Michael, vedrørende den 
konkrete brug af SFO’ens E-sportsrum, hvordan man kan have et 
sundt og produktivt forhold til digitale medier, forholdet mellem 
digitale og analoge aktiviteter.  
 
 

 
5. Opsamling og retning 

Kommunikationsmøde 

 
Gruppen for arbejdet med kommunikation har holdt første møde. På 
baggrund af dette møde er det gruppens forslag, at der udarbejdes et 



(10 min) 
 

princip om hvilken type kommunikation, som ønskes mellem skole og 
hjem, for at give det bedste samarbejde og hvordan forældrene kan 
blive bedst muligt rustet til at forberede eleverne til skoledagen. 
 
SKB godkender, at kommunikationsgruppen arbejder videre med at 
få lavet et princip for området. 
 
Gruppen kommer med forslag til rammen for et princip i første 
halvdel af 2021. 
 

 
6. Covid-19 / praktik (Tommy) 

(5 min) 
 

 
Skolen har endnu ikke haft direkte tilfælde af Covid-19. 
 
Skolen fortsætter med at navigere hensynsfuldt og forpligtende i 
krydsfeltet mellem Covid-19 restriktioner, folkeskoleloven og give en 
god skoledag til alle børn. 
 
Der er forberedt en række scenarier, i det tilfælde at vi får smittede 
elever eller ansatte, således at der kan ageres hurtigt og sikkert. 
 
Diverse restriktioner påvirker også vores traditioner i forhold til lucia-
optog, klippe-klistredag, julekoncert og julegudstjeneste. Der er 
etableret alternative former, således at restriktionerne overholdes, 
samtidig med at traditionerne genfortolkes. 
 

 
7. Kontaktforældremøde (Sille) 

(5 min) 
 

 
Sille foreslår at kontaktforældremødet afholdes onsdag den 5. maj kl. 
18.30-20.30. 
Forslaget er vedtaget. 
 
Det endelige indhold og form drøftes på et senere møde 
  

 
8. Økonomi (Tommy) 

(5 min) 
 

 
Økonomien ser fortsat fornuftig ud. Der er blevet tilføjet ekstra 
midler som dækning for ekstraordinære covid-19 udgifter. Ligeledes 
forventes det at få ekstra midler fra den statslige pulje Generelt løft 
af Folkeskolen. 
 
Der vil til kalenderårets sidste SKB-møde blive fremlagt en mere 
nøjagtig vurdering af årets resultat. 
 

 
9. Nyt fra  

(15 min) 
 

 
Nyt fra  
SFO 

• Snart færdig med indretning af teatek-rum (teater-teknik-
rum) 

• Indkøb af nye mooncars 

• Kan godt mærke forskel på at børnegrupperne ikke er 
samlet på tværs af alder 

• Personalet har haft arbejdslørdag, hvor der er blevet 
arbejdet med kollegial anerkendelse og feedback 

 
Lærere 

• Flere af folkeskolens digitale værktøjer er samlet på 
skoletube. Det viser sig, at flere af disse programmer ikke 



overholder GDPR lovgivningen, således at de ikke længere er 
tilgængelige til brug i folkeskolen 

• I PLC er der for tiden to udstillinger, en juleudstilling samt en 
valgfagsudstilling 

 
Ledelsen 

• Der er slået en ny lærerstilling op 

• Personalet løfter opgaven med at lave SFO og skole under 
Covid-19 restriktioner rigtig godt 

• Der er ved at blive etableret affaldssorteringsfaciliteter, men 
brugen er foreløbig udskudt på grund af de udfordringer 
som Covid-19 medfører 

 

 
10. Punkter til næste møde  

(5 min) 
 

 

• Økonomi 

• Udviklingsplan 
 

 
11. Eventuelt 

(5 min) 
 

 
Der blev spurgt ind til opfølgning til antallet af gårdvagter. Tommy 
oplyser, at der nu er hyret et par større elever, som supplerer den 
voksne gårdvagt i indskolingen. Det pointeres at der er en særlig 
bevidsthed om overholdes af Covid-19 restriktioner i denne 
konstruktion. 
 
Opfordring til at elever på vejen mellem Højelse og Lille Skensved har 
lys på cyklerne samt færdes hensynsfuldt. Tommy følger op på dette. 
 

 


